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Inledning 
Det gångna året har till stor del handlat om förberedelse, genomförande och 

utvärdering av valrörelsen.  

 

Denna verksamhetsberättelse redogör för Vänsterpartiet Huddinges samlade aktivitet 

under året, både inom ramen för det ordinarie föreningsarbetet och det 

kommunpolitiska arbetet. Som en bilaga till verksamhetsberättelsen finns den 

valutvärdering som valsamordnare Joakim Billtén skrev strax efter valet och som 

sedan behandlades av styrelse, kommungrupp och medlemsmöte. I 

verksamhetsberättelsen hänvisas till de mål och medel som definierades i 

verksamhetsplanen för 2022. 

 

 

 

 

  



5 (20) 

 

Förtroendevalda 
I detta avsnitt presenteras förtroendevalda i föreningen och i kommunpolitiska 

organ.   

Valda föreningsrepresentanter 2022–2023 

Styrelse 

Malin Ahlgren, ordförande, sammankallande för styrelsen 
Elsa Johansson, ledamot, kassör (kassör tom juni) 
Leif Tjärnstig, ledamot, kassör (från augusti) 
Robert Forsman, ledamot, personalansvarig 
Auburn Daniels, ledamot, (från augusti) 

Emma Rosengren (mars) 

 

André Andersson, suppleant, internfeministiskt ansvarig 

Thomas Andersson, suppleant  

  

Revisorer 

Ulla Olsson Engström 
Gertie Lux 
  

Valberedning 

Arne Tärnblom (sammankallande) 

Kaj Olsson 

Maritta Laine (från augusti) 

Kommunpolitiskt förtroendevalda 

Kommunfullmäktige 

Fram till valet representerades Vänsterpartiet med 5 ledamöter och 3 ersättare i 

kommunfullmäktige. Vänsterpartiets gruppledare i kommunfullmäktige var Nujin 

Alacabek. Vice gruppledare var Niklas Bougt. Övriga ledamöter var Britt Björneke, 

Sonia Benavente och Olov Hamilton. Ersättare i kommunfullmäktige var Konrad 

Hyltén, Aysegül Balci och Ulla Olsson Engström. Fullmäktigegruppen och ersättare i 

nämnder och styrelser har stöttats upp administrativt och politiskt av Jonas Lundgren, 

som politisk sekreterare för Vänsterpartiet i Huddinge. 

 

Efter valet hösten 2022 har Vänsterpartiet 6 ledamöter och 3 ersättare i 

kommunfullmäktige. Vänsterpartiets oppositionsråd är Nujin Alacabek, övriga 

ledamöter i kommunfullmäktiga är Niklas Bougt, Britt Björneke, Malin Ahlgren, 

Robert Forsman och Auburn Daniels. Ersättare i kommunfullmäktige är Leif 

Tjärnstig, April Troberg och Anders Törnlund. Under hösten har 

kommunfullmäktigegruppen stöttas av vikarierande politisk sekreterare Sean Byson. 
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Nämnder, styrelser och beredningar 

Vänsterpartiet Huddinges representation fram till och med      sista december 

2022 

Bygglovs- och tillsynsnämnden:  

Britt Björneke (2:e vice ordförande), Robert Forsman (ersättare). 

Föreningen Arena Huddinge, ombud:  

Aysegül Balci (ersättare för ombud) 

Förskolenämnden:  

Sonia Benavente (ledamot), Malin Ahlgren (ledamot), Simon Tuhkunen (ersättare) 

Grundskolenämnden:  

Leif Tjärnstig (ledamot), Karl Rylander och Anders Törnlund (ersättare) 

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden:  

Anders Törnlund (ledamot). Lasse Alm (ersättare) 

Huddinge kommuns näringslivsberedning:  

Britt Björneke (ledamot) 

Huddinge Samhällsfastigheter AB:  

Nujin Alacabek (ersättare) 

Huddinges funktionshindersråd:  

Ulla Olsson Engström (vice ordförande) 

Huddinges pensionärsråd:  

Sonia Benavente (ledamot) 

Huge Bostäder AB:  

Britt Björneke (ledamot) 

Klimat- och stadsmiljönämnden:  

Helena Perkkalainen  

Kommittén för arvodes- och partistödsfrågor:  

Ulla Olsson Engström (ledamot), Niklas Bougt (ersättare) 

Kommunrevisionen:  

Elsa Johansson (ledamot) 

Kommunstyrelsen:  

Nujin Alacabek (ledamot), Britt Björneke (ersättare), Niklas Bougt (ersättare) 

Kommunstyrelsens arbetsutskott:  

Nujin Alacabek (ledamot) 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott:  

Britt Björneke (ledamot) 

Kultur- och fritidsnämnden:  

Robert Forsman (ledamot), Kaj Olsson (ersättare) 

Ombud till förbundsmöte i Storsthlm:  

Niklas Bougt (ombud) 

Socialnämnden:  

Arne Tärnblom (ledamot), Tora Rosengren (ersättare) 

Södertörns Energi AB:  

Britt Björneke (ersättare för ombud) 

Trygghets- och delaktighetsberedningen:  

Nujin Alacabek (ledamot), Aysegül Balci (ersättare). 

Tyresåns Vattenvårdsförbund, ombud:  

Nujin Alacabek (ersättare för ombud) 

Kommunfullmäktiges valberedning:  

Niklas Bougt (ersättare) 

Valnämnden:  

Nujin Alacabek (ersättare) 

Vård- och omsorgsnämnden:  

Niklas Bougt (ledamot), Emma Rosengren/ April Troberg (ersättare) 
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Östra Sveriges Luftvårdsförbund:  

Arne Tärnblom (ersättare)  

Vänsterpartiet Huddinges representation från och med första januari 2023 

Bygglov- & tillsynsnämnden:  

Britt Björneke (ledamot) Tora Rosengren (ersättare)  

Funktionshindersrådet:  

Ulla Olsson-Engström(ledamot)  

Förskolenämnden:  

Malin Ahlgren (ledamot) Sonia Benavente (ersättare) 

Grundskolenämnden:  

Leif Tjärnstig (ledamot) Konrad Hyltén (ersättare)  

Gymnasie- & arbetsmarknadsnämnden:  

Anders Törnlund (ledamot) Lasse Alm (ersättare)  

Kommunrevisionen:  

Elsa Johansson (ledamot) 

Kommunstyrelsen:  

Nujin Alacabek (ledamot), Robert Forsman (ersättare) 

Kommunstyrelsens arbetsutskott:  

Nujin Alacabek (ledamot) 

Kultur- & fritidsnämnden:  

Robert Forsman (ledamot) Kaj Olsson (ersättare)   

Natur- & stadsmiljönämnden:  

Auburn Daniels (ledamot) Urban Mattsson (ersättare)  

Näringslivsberedningen:  

Sanna La Placa (ledamot) 

Trygghet- & delaktighetsberedningen:  

Helena Perkkalainen (ledamot) Simon Tuhkunen (ersättare) 

Socialnämnden:  

Nujin Alacabek (vice ordf.) Tora Rosengren (ledamot) Kristoffer Sandberg (ersättare  

Valnämnden:  

Leif Tjärnstig (ledamot), Malin Ahlgren (ersättare) 

Vård & omsorgsnämnden:  

Niklas Bougt (ledamot/ vice ordf) Alexander Lövkvist-Trapp (flyttat – ej vald ) 

Huge bostäder: 

Britt Björneke (vice ordf.) Tora Rosengren (ersättare)   

Huge samhällsfastigheter: 

 Nujin Alacabek (ersättare)  

 

Totalt hade Vänsterpartiet i 10 förtroendevalda kvinnor och 9 förtroendevalda män i 

nämnder och styrelser i Huddinge kommun fram till och med sista december 

2022. Efter sista december 2022 representeras Vänsterpartiet av totalt 18 personer, 

varav 8 kvinnor och 10 män. 13 poster representeras av kvinnor och 13 av män. 
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Prioriterad verksamhet 
I denna del presenteras föreningens övergripande prioriterade verksamhet utifrån 

verksamhetsplanen för 2022-23.  

Mobilisering inför valrörelse 

Valstrategigruppen  

Under verksamhetsåret har vi:  

- Den tillsatta valstrategigruppen träffades under ett par tillfällen under våren 

2022,  

- Från april anställdes en valsamordnare på 60% fram till augusti och därefter 

100% fram till sista september. När valsamordnaren var på plats 

konstaterades valstrategigruppens arbete vara slutfört och istället skapades ett 

Val-AU (arbetsutskott) med fokus på praktiska frågor. I Val-AU ingick Nujin 

Alacabek, Malin Ahlgren, Joakim Billtén & Arne Tärnblom. 

- Arne Tärnblom utsågs till partiföreningens valledare, tillsammans med 

Joakim Billtén utgjorde han spindeln i nätet för det organisatoriska arbetet 

kring valet.  

 

Zetkin som valarbetets organisatoriska plattform  

Under verksamhetsåret har vi:  

- Under våren deltog Malin Ahlgren, Leif Tjärnstig och Arne Tärnblom i 

utbildning i Zetkin för mobilisering av medlemmar, det som beskrivs som en 

bemanningsgrupp i verksamhetsplanen för 2022. 

- I Zetkin genomfördes en medlemsinventering i form av en enkät. Utöver 

medlemmar som själva besvarade enkäten arrangerade Vänsterpartiet 

Storstockholm ringstuga vilket ökade antalet svar avsevärt. Totalt besvarade 

cirka 90 medlemmar enkäten, mycket tack vare att enkäten användes av 

distriktets ringstuga.  

- Under valrörelsen användes Zetkin till en början för att boka in medlemmar 

på aktiviteter, men på grund av svårigheter med inloggning övergick 

bokningen till ett dokument i Google Drive. 

- Möjligheten att använda Zetkin för att genomföra ringstuga för mobilisering 

av medlemmar har testats, det finns saker kvar att lära men funktionen är 

lovande. 

 

Mediestrategigruppen 

Under verksamhetsåret har vi:  

- Någon mediestrategigrupp utsågs aldrig, det dagliga arbetet med 

mediestrategi sköttes av kansli och valsamordnare beslut fattades inom Val-

AU och/eller styrelse bero     ende på storlek på beslut. 

- För sammanställning av inlägg i sociala medier och andra medieutspel 

kopplat till valrörelsen hänvisas till valutvärderingen.  

- Efter valet har vi haft en      kontinuerlig uppdatering av Facebook med 

inlägg ko     pplat till kommunpolitiken och händelser i omvärlden.  

- Instagramkontot har efter valrörelsen en mer sporadisk uppdatering, 

mestadels med koppling till kommunfullmäktige eller medlemsaktiviteter. 

 
Redaktionsgruppen  

Under verksamhetsåret har vi:  

- I redaktionsgruppen har under året Leif Tjärnstig, Lisa Westerholm, Britt 

Björneke och Malin Ahlgren ingått.  
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- Vänstern i Huddinge har getts ut i tre upplagor, 1 maj, valrörelsen och 

eftervalsnummer. Totalt har upplagan nått ca 10.000 hushåll i Huddinge. 

Fokus har varit utdelning i Vårby, Skogås och Flemingsberg. 

- Redaktionsgruppen deltog i worskshop om material att ta fram inför 

valrörelsen 

 
Valskola 

Under verksamhetsåret har vi:  

- Vänsterpartiet Storstockholm anordnade ett flertal tillfällen för valskola 

vilket medlemmar uppmanades att delta i via sociala medier och mail. 

Valskolan gick att genomföra både fysiskt och digitalt. De medlemmar som 

deltog uppskattade innehållet 
- För att ytterligare mobilisera inför valrörelsen startade vi upp valrörelsen med 

en kick-off. 
 

 
Korta filmer att sprida i valrörelsen 

Under verksamhetsåret har vi:  

- Initialt fanns planer på en större filmsatsning, tillsammans med Åsa Faringer. 

På grund av resursbrist föll planerna. 
- En längre valfilm producerades tillsammans med Stephane Mounkassa och 

Stefan Sundin. Filmen släpptes i sociala medier tre veckor före valet. Filmen 

fick stor spridning i sociala medier. 
- Kortare filmer med kandidater spelades in och ett par delades även i sociala 

medier. Anledningen till att inte alla publicerades vara att det skulle kräva en 

del moderering av sociala medier något som inte fanns resurser för vid denna 

tidpunkt i valrörelsen. 
 

Arbete efter valrörelsen 

Förhandlingsgruppen 

- Efter valet tillsattes en förhandlingsgrupp för att driva våra politiska krav 

gentemot det nya Mittenstyret. I förhandlingsgruppen ingick Nujin Alacabek, 

Niklas Bougt, Britt Björneke och Robert Forsman 

- Förhandlingsgruppens resultat blev 18 reformer med vänsterkrav som ska 

genomföras under mandatperioden 2022-2026 

 

Valberedningen 

- Inför valet tillsattes av valkonferensen en särskild val-valberedning bestående 

av Arne Tärnblom (sammankallande), Roger Alis och Maritta Laine. 

Valberedningen presenterade kandidatlistor inför valkonferensen, anordnade 

kandidatträff samt samlade in kandidatförklaringar. 

- Efter valet arbetade val-valberedningen vidare tillsättande av nämnder, råd 

och styrelser. När de sista platserna tillsatts av medlemsmötet i januari 2023 

avslutades uppdraget för val-valberedningen.  

  

Medlemmar och aktivism 
Utåtriktad aktivism  

Under verksamhetsåret har vi:  
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- Under valrörelsen var de utåtriktade aktiviteterna främst i anslutning till 

valstugan i Huddinge Centrum och valtälten som sattes upp i Vårby, Skogås 

och Flemingsberg. 

- Vid ett flertal tillfällen under året mobiliserades medlemmar till att dela ut 

tidningen och/eller flygblad vid pendeltågsstationerna. Flygbladsutdelning 

har även skett efter valet med flygblad om de reformer vi fått igenom 

tillsammans med Mittenstyret. 

- Deltagande i Hudding     edagen, Segeltorpsdagen, Vårby Gård 50 år och 

liknande evenemang pågick inför och under valrörelsen. 

 

Röda lördagar 

Under verksamhetsåret har vi:  

- Efter valrörelsen återupptogs Röda lördagar, i november genomfördes Röd 

lördag i Huddinge C och i december i Skogås och Flemingsberg 

  

Politiska temakvällar, sociala aktiviteter för medlemmar 

Under verksamhetsåret har vi:  

- Idén om politiska temakvällar har inte förverkligats under året.  
- Som avslutning inför sommaren arrangerade vi en sommarfest i Rådsparken. 
- Som uppstart för valrörelsen bjöd vi in till val-kick off en välbesökt aktivitet 
- Som avslutning på valrörelsen bjöd vi in till valvaka vilket var en välbesökt 

aktivitet. 
- Inför valet har valskola erbjudits från distriktet  
- Efter valet genomfördes en Engagera-workshop i samarbete med distriktet 
- Nachos för nya har arrangerats 

- Medlemsmöten har arrangerats ungefär en gång/månad under 

verksamhetsåret 
- Under året har Ung Vänster västra Södertörn lånat partiföreningens lokal för 

möten vid tre tillfällen. Vi ser fram mot att kunna utveckla samarbetet med 

Ung Vänster i kommunen. 
 

Större politiska evenemang med inbjudna riksdagsledamöter 

Under verksamhetsåret har vi:  

- De riksdagledamöter som besökte Huddinge inför och under valrörelsen var: 

Nooshi Dadgostar 

Momodou Malcolm Jallow 

Ali Esbati 

Daniel Riazat 

Linda Snecker 

Karin Rågsjö 

Jens Holm  

- Utöver riksdagsledamöter kom region Stockholm på besök med 

blodtrycksbussen och kandidater till regionen. 

 

Närvaro och synlighet i olika delar av kommunen 

Under verksamhetsåret har vi:  

- Under våren genomfördes ”Fika & politik”, en dag i veckan var 

oppositionsrådet på plats i Skogås, Flemingsberg och Vårby för att möta 

medborgare och träffa lokala aktörer. Även medlemmar uppmanades komma 

med. 

Valstugor  

Under verksamhetsåret har vi:  
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- Valstugan fanns i Huddinge Centrum och ungefär en gång/vecka sattes 

valtält upp i Skogås, Vårby respektive Flemingsberg. Tack vare god 

bemanning från medlemmar hade vi öppet i valstuga och tält i hög 

utsträckning.  
 

 
   

Bilaga 1. Kommunpolitiska rapporter 
I denna bilaga presenteras rapporter från kommunpolitiska grupper och 
nämnder.  
 
Kultur- och fritidsnämnden (Robert Forsman och Kaj Olsson) 
Under 2022 har vi deltagit på samtliga möten i Kultur och Fritidsnämnden, 
samt samtliga arbetsutskott. Vi har lagt flera egna protokollsanteckningar 
samt en del gemensamma med Socialdemokraterna och Miljöpartiet. 
2022 har varit lite lättare att sitta i nämnden då det tidigare, SD-beroende, 
styret ägnade en stor del åt att reparera det de förstört tidigare år, bl.a. 
återöppna fritidsgården i Visättra. 
Vi har stöttat ett förslag att Huddinge ska delta i Fristadssamarbetet via 
ICORN, viktigare än någonsin att författare och konstnärer ska få en fristad 
när de inte kan verka fritt i sina hemländer. 
Vi har även, i flera olika sammanhang, skrivit protokollsanteckningar som ska 
leda till att motorvägsbygget genom Södertörn inte ska bli av. 
Sedan har vi, där vi varit överens med styret, försökt att påverka så resultatet 
blir ännu bättre än vad de först planerat, ex. det nya biblioteket. Där har vi 
varit tydliga med vikten av barnperspektiv och tillgänglighet. 
Rolig och viktig nämnd att sitta i, bl.a. av demokrati- och jämlikhetsskäl 
/Robert Forsman, Kaj Olsson 
 
Natur- och stadsmiljönämnden (tidigare Klimat- och 
stadsmiljönämnden) (Helena Perkkalainen)   
Kommunens Miljö-och bygglovsförvaltning MBF har två nämnder: Natur- och 
stadsmiljönämnden och Bygglov- och tillsynsmännen. Årets agenda i NSN 
började med Översiktsplan och Miljöprogrammet. Miljöprogrammet: I 
nämnden uppmanades förtroendevalda av förvaltningens tekniska chef att 
samarbeta med partiet i formandet av Miljöprogrammet. Kommunens gamla 
Miljöprogram hade ingen bra struktur och massor med mål som var lösryckta 
från sammanhanget. Nämnden enades om sex teman: Hållbart byggande, 
Vatten, Biologisk mångfald och Friluftsliv, Gifter i miljön, Informera och 
engagera. KF har godkänt Miljöprogrammet enhälligt.  
V har lyckats påverka i många detaljplaner. V har påpekat om Boverkets 
rekommendationer vad gäller ytan på förskolegårdar och grönytornas storlek i 
nybyggnation. Jag själv har varit noga med att fråga i nämndmöten om hur 
ofta dagvattenbrunnar rensas. Brunnars skikt är avgörande när kraftiga regn 
inträffar och dåligt rensade brunnar leder till översvämningar. Jag har också 
varit på när det gäller lokala åtgärdsprogram för våra vattendrag. Tyvärr har 
aluminiumfällningen (egentligen heter det forsforfällning) varit lite försenad 
pga. trassel med entreprenörer.  
Flemingsbergs återvinningscentral läggs ner för att ge plats för 
Trafikförbindelse Södertörn. V är inte alls förtjust i Trafikverkets planer att 
bygga den vägen, men planer är i full gång trots massiva protester och 
överklaganden. Dessutom har Flemingsbergsdalen högsta risken i 
kommunen att bli översvämmat (kolla Översiktsplanen). Jag har i samband 
med Översiktsplans behandling ställt en fråga om vem som ser till att schakt 
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tas hand om klokt sätt. I Översiktsplanen står det att ansvaret ligger i 
regionen, men vem i regionen är tydligen inte löst. Man behöver inte vänta 
tills vägbygget startar utan man kan börja samordna transportering av schakt 
hållbart sätt. Det finns många byggprojekt i Stockholms län och 
byggföretagen behöver ”direktiv” och hjälp med den verksamheten. 
Dessutom kan man minska trafik om firmorna kan använda cirkulära 
möjligheter i närområdet.  
Jag har bott 38 år i kommunen och har hyfsat lokalkännedom. Jag har 
studerat samhällsplanering i min ungdom och är legitimerad lärare för 
undervisning i hållbar utveckling för gymnasienivå. Min lokalkännedom och 
kunskaper i planeringsfrågor har varit till stor nytta i nämndarbetet.  
Kommunen samverkar i många verksamheter med andra kommuner och 
länet, vilket har varit svårt att förstå och ta in. Nämndens ansvarsområde har 
ökat och verksamheten kräver pengar. KF:s beslut att ge extra pengar till 
nämnden var nödvändigt.  
/Helena Perkkalainen 
 
Förskolenämnden (Sonia Benavente, Malin Ahlgren & Simon Tuhkunen)  
Under året har förskolenämnden haft 9 möten varav tre föregåtts av 
nämnddialog. Vänsterpartiet Huddinge har varit representerade av Sonia 
Benavente, Malin Ahlgren som ledamöter och sedan februari även Simon 
Tuhkunen som ersättare. Efter två år av nämndmöten som till största del 
skett digitalt har flertalet möten under det här året återigen varit fysiska… 
(mindre teknikstrul?). 
Under året har vi lagt fram 8 protokollsanteckningar ofta med hänvisning till 
planering av förskolor med alltför lite friyta för barnen, eller att lokalerna på 
annat sätt inte är anpassade till förskoleverksamhet. Vi har även lyft oro över 
fortsatt hög sjukfrånvaro hos personalen, framförallt kvinnor. Ungefär hälften 
av protokollsanteckningarna har vi lagt fram själva och hälften tillsammans 
med Socialdemokraterna och/eller Miljöpartiet. 
I samband med valet och tillträdet av det nya Mittenstyret kunde vi glädjande 
presentera en reform redan under 2022, då det gavs möjlighet för personalen 
i förskolan att köpa in arbetskläder. En reform som vi vill följa upp även i 
kommande budgetar under mandatperioden. I avtal med Mittenstyret finns en 
gemensam ambition om att sänka sjukfrånvaron i förskolan, minska 
barngruppernas storlek och att stärka jämlikheten och likvärdigheten i 
förskolan… 
/Malin Ahlgren 
 

Vård och omsorgsnämnden (Niklas Bougt & April Troberg)  
Vård- och omsorgsnämnden hade under 2021 haft totalt 8 sammanträden. 
Vänsterpartiet har varit representerade på 6 av dessa. Vi har arbetat i nära 
samarbete med både Socialdemokraterna och Miljöpartiet dock har vi inte 
under 2021 lagt några gemensamma förslag eller protokollsanteckningar. 
Detta har varit en medveten tanke från Vänsterpartiet i ett försök att under 
valår differentiera oss från de övriga oppositionspartierna. Vi har även lagt 
flera egna protokollsanteckningar och förslag som fått stöd av 
Socialdemokraterna och Miljöpartiet. Vi har även inför nämndsammanträden 
haft nära kontakt med facket kommunal.  
I nämnden har vi varit konsekventa med att påtala arbetsmiljöfrågor, 
arbetsrättsliga frågor, bristerna och problemen med lagen om valfrihetsystem 
(LOV) och dess kostnader samt behovet av att tydligare lyfta barnperspektiv, 
äldreperspektiv och funktionshinderperspektiv. Det har inte varit några stora 
kontroversiella beslut i nämnden under innevarande år. Vänsterpartiet har 
dock arbetat mycket aktivt med att lyfta upp våra frågor på agendan genom 
övriga frågor. Vi har bland annat lyft frågor som äldreomsorgslyftet och det 
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bristfälliga utnyttjandet av detta samt problemet med privata utförare som 
dragit tillbaka utbildningsplatser för sina anställda. I grunden har vi bedrivit en 
hård men även konstruktiv opposition där vi både sökt konflikt men även 
lösningar med koalitionen. Konflikter har sökts där det är ideologiskt tydligt 
medan lösningar har sökts i mer opolitiska frågor i verksamheten där 
lösningar är att föredra.   
 
Grundskolenämnden (Leif Tjärnstig)  
I grundskolenämnden har vi kontinuerligt fått rapporter om tillståndet för 
verksamhet, medarbetare och elever i kommunens skolor. De frågor där V 
har tagit debatt om handlar främst om likvärdighet och jämställdhet i 
förutsättningar och resultat för kommunens elever samt arbetssituation och 
arbetsmiljö för lärarna. I de flesta fall har gemensamma 
protokollsanteckningar med S och Mp har V skrivit men även några egna. 
Det som V i diskussion och i protokollsanteckningar har uppmärksammat är: 

• Skillnaden i skolresultat har ökat mellan Huddinges skolor. För en stor grupp 
elever som går i välfungerande skolor och kommer från studievana hem har 
skolresultaten ökat de sista åren. I de skolor som har en stor del nyanlända 
eller många elever från hem där svenska språket har en svagare ställning 
och utan studievana sjunker i stället resultaten. Huddinges skolor har blivit 
mer ojämlika. Vänsterpartiet har, ofta tillsammans med S och Mp, drivit frågar 
om ökad likvärdighet och att motverka segregationen.  

• Den moderatstyrda alliansen driver på allt hårdare för att privata skolaktörer 
ska etablera sig i kommunen och ta över kommunala skolor. En plan för att 
använda ”utmaningsrätten” för att föra över kommunala skolor som inte håller 
budget i privat regi har presenterats för nämnden.  

• Lärartätheten har stadigt sjunkit till en bottenposition i riket. En informell(?) 
norm i kommunen säger att det ska vara 30 elever i en klass och i många 
klasser har ännu fler elever än så.  

• Antalet utbildade lärare stiger vad i genomsnitt i kommunen men även här är 
det en stor skillnad mellan olika skolor. De skolor som ligger i 
socioekonomiskt utsatta områden har svårast att rekrytera legitimerade lärare 
från en redan låg nivå. Några skolor har i princip 100% legitimerade lärare 
medan i andra ligger andelen ned mot 60%.  

• Sjuktalen har stadigt under flera år ökat bland lärarna i Huddinges skolor. 
Framförallt ökade de längre sjukskrivningarna. Här har V tillsammans med S 
och Mp lagt flera protokollsanteckningar med där vi vill se större satsningar 
på arbetsmiljö, arbetsbelastning, (exempelvis elevantal, dokumentation etc.)  
och mer riktade insatser för rehabilitering av långtidssjuka. 

• Vänsterpartiet har motionerat om och drivit frågan om den överdrivna 
dokumentation som lärarna i Huddinge kommun är ålagd. Motionen avslogs 
av fullmäktige men dokumentationskravet har ändå utretts och delvis 
avskaffats i kommunens skolor. 

 
Socialnämnden (Arne Tärnblom, Tora Rosengren) 
Reflektion ang Socialnämndens verksamhet. Undertecknad ordinarie samt 
ersättare arbetsutskottet. Även ersättare i individutskott 3 som behandlar 
individfrågor inom Socialtjänstlagen när det gäller placeringar i första hand 
utanför det egna hemmet. Även placeringar gällande lagen om missbruk. Det 
har också fallit på SN:s lott att fatta beslut gällande socialpsykiatrin. Tora 
Rosengren har varit ersättare i nämnden. Min ambition som 
oppositionspolitiker har varit att föra in den verklighet som finns utanför SN:s 
sammanträdeslokaler. Det har varit alltför många skrivna rapporter som, det 
naturligtvis vis ,vi har presenterats och som vi behandlat och beslutat om. Jag 
har under året precis som tidigare ställt frågor som inriktat sig på hur 
förvaltningen handskas med de problem som onekligen finns inom SN:s 
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område. Exempel: Hur ser det ut med nyrekrytering till Kriminella gäng, hur 
går det med avhopparverksamheten m.m. Under året har SN fattat ett nytt 
policydokument som tar avstamp i den nya Sociallagstiftningen. Det är ett 
viktigt dokument för att förändra verksamheten mot ett modernt och öppet 
förhållningssätt i nämndens verksamhet. Så tack för Mej och Tora som går 
vidare mot nya utmaningar Arne Tärnblom 
 
Bygglovs- och tillsynsnämnden (Britt Björneke) 
Nämnden är främst en nämnd som fattar myndighetsbeslut i frågor om 
bygglov och miljötillsyn. För de mesta är vi därför överens och instämmer i 
tjänstemännens förslag.  Det finns dock en del ärenden där man kan göra 
olika bedömningar även juridiskt. Vi har haft en del egna yrkanden och gjort 
vissa protokollsanteckningar. I vissa fall har vi fått med S och MP. Vi har även 
deltagit i framtagande av VP och fått visst gehör för våra synpunkter. 
Exempel på agerande från oss har varit 

• solpaneler på hus i ett kulturhistoriskt område där vi ansåg att solpanelerna 
inte förvanskade fastigheten och vi ansåg det viktigt ur klimatsynpunkt att 
man tillåter solpaneler även i dessa områden 

• avsteg från detaljplaner för att bygga paddelhall och träningslokaler för Friskis 
och Svettis 

• namnsättning av vägar till mer lättförståeliga namn än vad tjänstemännen 
föreslagit (hela nämnden gick med på det) 

• synpunkter på detaljplan för Vårby Udde med anledning av föroreningar och 
buller som riskerar människors hälsa 

• initiativ till arbete med bättre bemötande av bygglovshandläggare gentemot 
enskilda sökande 

• synpunkter på att för stort fokus läggs på det enskilda ägandet i förhållande 
till allmänhetens möjlighet till rekreation och tillgång till stränder 

• synpunkter på att alltför många frågor tas från nämnden genom delegation till 
tjänstemännen 

• deltagande i arbetet att utveckla förvaltningens kommunikation, 
beslutsunderlag och övrig skriftlig information vad gäller läsbarhet och 
begriplighet 

 
Huges styrelse (Britt Björneke) 
Jag har haft ett bra samarbete med S och MP i styrelsen. Trots flera 
protokollsanteckningar och yrkanden har vi inte fått igenom planering för 
byggande av s.k. Kombohus med rimliga hyror. Det har inte skett några 
försäljningar av hyreshus till andra bolag eller några ombildningar. Däremot 
har ambitiösa planer antagits för upprustningar. Tidigare avtal med 
försäljningar av mark till privata bolag, som den borgerliga majoriteten tvingat 
fram, har skjutits upp på grund av olika anledningar bl.a. minskad efterfrågan 
på bostadsrätter. Byggande av studentbostäder i Flemingsberg har försenats 
på grund av att Stockholm Vatten kört sönder ledningar och maskiner. 
 
SBU (Britt Björneke) 
SBU är ju ett utskott under KS och beredande. Det fattas därför få beslut. I ett 
tidigt skede i planprocessen kan vi skicka med olika synpunkter som ska 
beaktas i det fortsatta planarbetet. Jag har gjort det vad avser gestaltning, 
trygghetsfrågor, bullerfrågor, barnkonsekvensfrågor. 
 
Näringslivsberedningen (Britt Björneke) 
Näringslivsberedningens uppgifter verkar i första hand vara att Huddinge ska 
klättra upp i rankingarna ifråga om bra näringslivsklimat. I det ingår att 
konkurrensutsätta kommunens verksamheter. I diskussionerna om att vi 
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måste öka arbetsplatskvoten har jag framfört att vi måste få flera nya 
arbetsplatser inte omvandla kommunala arbetsplatser till privata sådana. 
Intressant är att i enkäterna till företagare anser inte de att 
konkurrensutsättning är något som står högt på deras önskelista.  
 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden (Olov Hamilton, Lasse Alm)  
Jag [Lasse] har varit ersättare i GAN en del av mandatperioden. Jag har varit 
ordinarie vid 2 möten då Olov Hamilton varit förhindrad. Under året har jag lyft 
betydelsen av att feriepraktik för ungdomar kommer till stånd, särskilt i utsatta 
områden, för att bryta utanförskapet. Under sommaren bör dessutom 
längden på praktiken utökas för att ungdomar som annars är lediga och 
saknar tillgång till meningsfull fritid får något att göra.  
 
När verksamhetsplanen klubbades lyfte jag i en protokollsanteckning vikten 
av att satsa på utbildning och arbete, för att uppnå jämlikhet och motverka 
utanförskap. Bristen på utbildning och arbete leder till hopplöshet. I 
protokollsanteckningen lyfte jag också problemet med diskrimineringen på 
arbetsmarknaden som gör att människor med utländska namn ofta sållas 
bort, samt att effektiviseringar drabbar verksamheterna hårt.  
 
Funktionshinderrådet (Ulla Olsson Engström) 
Rådet har haft 4 möten under året.  
Medicinskt ansvarig sjuksköterska (MAS) inom LSS och psykiatrin 
informerade i april om situationen gällande Covid19. 
Föreningen för Hörselskadade, Döva Barn och Familjer FHDBF informerade 
om ett 2-årigt projekt som de har med Riksförbundet HjärtLung Botkyrka 
Salem att lära ut hjärt- och lungräddning HLR med hjälp av teckenspråk. 

Krisberedskapen i kommunen diskuterades. Dålig planering framför allt för 
rörelsehindrade och rullstolsburna. 
Rådet fick information om det övergripande preventionsarbetet inom 
kommunen. 
Information om att MSB har det övergripande ansvaret för skyddsrum.  
Föreningen FUB:s representant i rådet informerade om att Funktionsrätt 
Stockholms län har tagit fram en Funktionsrättskonsekvensbeskrivning. Den 
kan användas som en handbok inom kommunen för personer med 
funktionshinder. 
Vid årets sista råd fick vi information om parkprogrammet, kommunens nya 
tryckknappar vid övergångsställen, revidering av Huddinges översiktsplan. 
Dessutom en fråga ställd av RSMH:s ombud i rådet – Rådets organisation, 
hur arbeta i framtiden? 
Vi blev också presenterade för Rådets nya ordförande Christian Stulen (HP). 
/Ulla Olsson Engström 
 
KS & KSAU (Nujin Alacabek; Robert Forsman valdes in efter valet) 
I kommunstyrelsen har vi sammanträtt 12 gånger förra året. Jag har suttit 
som ordinarie ledamot och Britt och Niklas har varit ersättare. Ageranden till 
KS-ärendena har hanterats genom presentation och beslutsfattning i 
kommungruppen. Det har varit ett bra samarbete mellan mig, Britt som även 
suttit i SBU och Niklas. Under året har vi skrivit ett 100-tal 
protokollsanteckningar och 10-tal förslag. De tidigare korridorsmötena som 
hölls med S och MP har lysts med sin frånvaro efter Corona pandemin och vi 
har jobbat mycket på våra egna fronter. Ett axplock av ärenden som har varit 
uppe föregående år är revidering av Översiktsplan, upphävande av 
detaljplaner med anledning av Tvärförbindelsen, det strandade avtalet 
avseende Fleminghallen och fritidsgårdarna i Flemingsberg och Visättra samt 
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biblioteket som har varit stängda under flera år, digitalisering, 
trygghetsprogram, det nya Kommunhuset, konkurrensprövning av 
lokalvården, T23, Spårväg Syd, mål och budget, skattesats, reglementen, 
motioner med mera. Vi har där vi har varit överens med S och MP haft 
gemensamma förslag, ett exempel är konkurrensutsättningen av lokalvården, 
där vi alla tre var emot. I andra fall har s eller Mp yrkat bifall till punkter som vi 
har haft i förslag eller vi gjort det på deras förslag som vi har tycket varit bra.  
 
I arbetsutskottet har jag suttit själv och utskottet har sammanträtt 8 gånger. 
Här har vi haft möjlighet att lyfta synpunkter på ärendenas beredning, att 
ställa frågor eller be om presentationer för vissa ärenden i KS. I 
arbetsutskottet hanteras även rekryteringar av direktörer och chefer till 
förvaltningarna. Även upphandlingar hanteras i utskottet. 
 
TDB (Nujin Alacabek) 
Jag har suttit som ledamot i beredningen med Aysegül Balci som ersättare 
fram till sommaren och därefter Arne Tärnblom. Beredningen har 
sammanträtt 5 gånger under året och vi har hållit till på olika ställen, där 
verkssamhetsbesök har kunnat genomföras samtidigt. Under året har vi 
skrivit både egna och gemensamma protokollsanteckningar och förslag. Det 
viktigaste frågorna har varit att belysa vikten av att jobba ännu mer i 
kommunen med insatser för att öka valdeltagandet i områden där det är lågt 
samt informationen från polisen om det arbetet som görs för att komma åt 
gängkriminalitet och kriminella nätverk i Flemingsberg, Visättra samt Vårby 
och hur vi kan stärka tryggheten i dessa områden. Andra viktiga frågor har 
varit hur kommunen jobbar med nationella minoriteter, jämställdhet, våld i 
nära relationer, ungas psykiska ohälsa och motioner som har varit på remiss. 
 
Huddinge Samhällsfastigheter AB (Nujin Alacabek) 
Jag är ersättare i styrelsen för Samhällsfastigheter och vi har under året haft 
11 möten och en strategidag under året. Styrelsen arbetar med att ta fram 
förslag för verksamhetslokaler men har även hand om driften för ett 40 tal 
befintliga lokaler för olika verksamheter där kommunen är hyresgäster. 
Kommunen är också den största beställaren av verksamhetslokaler och det 
rör sig om förskolor, grundskolor, idrottshallar, lokaler förkultur-och fritid, 
paviljonger vid evakuering av skolor och äldreomsorgsboenden. Det som har 
kunnat noteras och jag har anmärkt på är att friytan för för-och grundskolor i 
allt större uträckning har minskat, där har jag lyft att man bör följa Boverkets 
rekommendationer.  
 
Styrelsen jobbar också mycket med hållbarhet och energieffektivisering av 
nya men även befintliga lokaler som ofta är svårare att lösa. 
Hållbarhetsrapporten knyter an mycket till Agenda 2030 vilket är bra, här har 
jag dock lyft att företaget behöver jobba med jämställdhetsintegrering och en 
gestaltning på bild och i text som visar på nytänkande och en jämställd 
arbetsplats där fler kvinnor ska kunna få plats. Huddinge Samhällsfastigheter 
jobbar utifrån självkostnadshyra och kommunen ställer även krav på en 
avkastning och ”god likviditet”. När det gäller fastigheten Bildhuggaren så fick 
Samhällsfastigheter i uppdrag att bygga för kommunens verksamheter, men 
fick även senare i uppdrag att se över om någon extern aktör kunde vara 
hyra den. Det har varit en bra stämning i styrelsen där alla får komma till tals 
på ett respektfullt sätt och synpunkter lyssnas in. 
 
I övrigt så har verksamheten i Flottsbro, det nya Kommunhuset och den nya 
simhallen varit heta ämnen. Jag har även lyft frågan om parkeringsappar som 
enda alternativ på kommunens mark och utanför Samhällsfastigheters 
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lokaler, vilket ledde till att en inter rapport togs fram och de synpunkter som 
många boende och besökare i kommunen har lyft togs i beaktande och att 
det infördes biljettautomater vid idrottshallar exempelvis.  
 
Valnämnden (Nujin Alacabek) 
I valnämnden har jag varit ersättare. Valnämnden har ett arbetsutskott som 
jag inte var med i. Valnämnden har sammanträtt totalt 13 gånger, vilket är 
något fler än vanligt med anledning av valet. Fokus har legat på valet 2022, 
vallokaler, valdistrikt, uppförandekod för partiernas valsedelutdelare, 
röstmottagare med mera. Samarbetet har fungerat bra där och mötena har 
ibland varit lite väl långa med tanke på de få ärenden som har varit uppe på 
sammaträdeslistan kan jag tycka. Arbetet i valnämnden intensifieras när det 
är valår och jag deltog även vid en heldagsutbildning inför valet hos 
Länsstyrelsen tillsammans med några andra som sitter i nämnden.  
/Nujin Alacabek 
 
 
Kommittén för arvodes- och partistödsfrågor (Niklas Bougt)  
Kommittén för arvodes och partistödsfrågor (KAP) har haft sammanträden. 
KAP är en instans där det finns som mål att råda stor politisk enighet. Vi har i 
sedvanlig ordning påtalat vår ståndpunkt kring politikerarvodena. Det handlar 
om att återgå till 2010 års nivå något som vi även följt upp med vår budget. Vi 
har även i KAP diskuterat och lyft möjligheterna för kommunal och 
oppositionsråd att ersättas vid lång sjukfrånvaro. Likaså möjlighet för alla att 
delta på möten oavsett funktionsnedsättning eller arbetsmässiga svårigheter.  
 
Kommunrevisionen (Elsa Johansson): Rapport saknas. 
 
Pensionärsrådet (Sonia Benavente): Rapport saknas.  
 
KG  
Kommungruppen gruppen bestod av Nujin Alacabek (gruppledare), Arne 
Tärnblom, Sonia Benavente, Helena Perkkalainen, Elsa Johansson, Konrad 
Hyltén, Malin Ahlgren, Niklas Bougt, Olov Hamilton, Kaj Olsson, Robert 
Forsman, Ulla Olsson Engström, Leif Tjärnstig, Aysegül Balci, Simon 
Tuhkunen, Emma Rosengren, Britt Björneke, Tora Rosengren, Karl Rylander, 
Lasse Alm, Magnus Nygård och Alexander Trapp. Fyllnadsval gjordes då 
Emma, Alexander och Karl lämnade sina uppdrag.  
 
Kommungruppen hade sammanträde en gång i månaden med undantag för 
ett möte som ställdes in p.g.a. många förhinder och för få deltagare. Mötena 
varvades mellan digitala och fysiska sammanträden. Ett extrainsatt möte 
ägde rum inför budgeten. Vi hade presentationer inför budgeten samt 
avseende ÖP.  
 
KF  
Kommunfullmäktigegruppen bestod av Nujin Alacabek (gruppledare), Britt 
Björneke Niklas Bougt, Sonia Benavente, Olov Hamilton samt ersättarna 
Konrad Hyltén, Aysegül Balci och Ulla Olsson Engström. Kommunfullmäktige 
hade sammanträde en gång i månaden.  
 
Vi lade ett eget mål- och budgetförslag för 2023 med rubriceringen en "röd 
politik för ett grönt, jämlikt och jämställt Huddinge", vilken vi röstade på och 
reserverade oss till förmån för vid votering. Budgetfullmäktige hölls en hel 
dag, från 10.00- 22.00. Vi debatterade för vårt eget förslag genom en 
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gruppledarrunda inledningsvist och sedan pågick den övriga debatten för 
ekonomisk, social och ekologisk hållbarhet.  
 
KF-gruppen lade fram en motion om att bygga kombohus i Huddinge samt en 
motion om att göra Huddinge till en fristad för förföljda kulturarbetare. Vidare 
ställde KF-gruppen tre interpellationer: om nedskärningar i 
modersmålsundervisningen, om återöppnandet av Visättras ungdomsgård 
samt om vräkning av barnfamiljer. Utöver det ställde KF-gruppen även tre 
enkla frågor: om situationen på Våryparkens IP, om tillagningskök på 
Visättraskolan samt om hyvlingar på Tallgårdens äldreboende.  
 
Press och media 
Debattartikel ”Jämställd snöröjning”  
Debattartikel ”Sverige får inte gå från rättsstat till rädd stat” 
Debattartikel ”Rätten till utbildning” (Attendo) 
Debattartikel ”Politiker ska vara nära medborgare” 
Debattartikel: ”Klimatsmart spårväg måste gå före ny motorväg” 2022-02-21 
Debattartikel: ”Bara V säger helt nej till vinstdrivande skolor” 30 juli 2022 
Debattartikel: ”Hög tid att terrorstämpla turkiska Grå vargarna” (nationellt) 15 
juli 2022 
Debattartikel: ”Garantera att kurder inte utlämnas, Linde” (nationellt) 21 maj 
2022  
Debattartikel: ” Huddinges hemtjänst behöver prioriteras” våren 2022  
Debattartikel: ”Du är inte bara väljare” våren 2022  
Artikel Mitti ”Vänsterns kravlista för att släppa fram nytt styre” 2022-10-14  
Artikel i TT: ”Huddinges förskolor får extrapeng för arbetskläder 29 november 
2022  
Pressmeddelande i S pressrum: ”Politiskt avtal mellan Vänsterpartiet och 
Mittenstyret” 6 oktober 2022  
Fråga i Direktpress: ”Så vill partierna satsa på företagen i Huddinge” 11 maj 
2022  
Fråga i Mitti: ”Vilken är kommunens viktigaste åtgärd för att förhindra att unga 
hamnar i kriminalitet?” 18 juni 2022  
Vänstern i Huddinge - 4 ex under året.  
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Bilaga 2. Möten och konferenser 
I denna bilaga listas de interna och externa möten och konferenser som Vänsterpartiet 

Huddinge har arrangerat/medverkat i under året. Specifika aktiviteter kopplade till 

valrörelsen finns presenterade i valutvärderingen.  

  

Datum Aktivitet 

Mars  

 Årsmöte 

 Valkonferens (kommun) 

 Styrelsemöte - fördela roller 

 Kansli & styrelse  - förberedelse valanställning 

 Medlemsmöte  

 Zetkin A-Ö 

 8 mars i Skogås 

 Ordförande & gruppledarträff  

April  

 Styrelsemöte 

 Kansli & styrelse 

 Nooshi besöker Visättra ”Trygga orter” 

 Valkonferenser (riksdag & region) 

 Flygbladsutdelning inför 1 maj 

 Vänstern bakar & fikar 

 Inventering & upprustning av partiföreningens lokal 

Maj  

 1 maj frukost 

 Ordförande- & gruppledarträff 

 Material-workshop 

 Valträff distriktet 

 Redaktionsgruppsmöte 

 Styrelsemöte  

 Ringstuga – medlemmar  

 Huddingedagen 

 Flygbladsutdelning – Tvärförbindelse Södertörn  

 Skoldebatt  

Juni-Juli  

 Styrelsemöte 

 Vårby gård 50 år 

 Sommaravslutning - medlemmar 

 Kandidatträff - kommunlistan 

Augusti  

 Extra årsmöte  

 Styrelsemöte  

 Nachos för nya 

 Medlemsmöte  

 Val-aktiviteter (se valutvärderingen) 

 Val-kick off 

 Segeltorpsdagen 

September  

 Val-aktiviteter (se valutvärderingen) 

 Valvaka  

 Styrelsemöte 

 Medlemsmöte  



20 (20) 

 

Oktober  

 Styrelsemöte 

 Medlemsmöte  - valutvärdering 

 Möte kansli & styrelse 

 Valutvärdering med partistyrelsen  

November  

 Styrelsemöte 

 Medlemsmöte 

 Röd lördag 

 Engagera-workshop 

December  

 Röd lördag 

 Frukostutdelning Flemingsberg 

 Kraftbyrån 5 år 

 Ordförande & gruppledarträff 

 Tvärnit vandring i Masmo 

Januari 2023  

 Styrelsemöte 

 Medlemsmöte 

 Möte kansli & styrelse 

Februari 2023  

 Planerad fredsmanifestation - inställd 

 Medlemsmöte – val av DÅK-representanter 

 Styrelsemöte  

 Möte kansli & styrelse 

 

 


